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Slachthuizen  -  Verdovingsmethoden

De vleesproductie is onlosmakelijk gekoppeld aan het slachten van dieren. Dit moet 
zorgvuldig en zo stressvrij mogelijk gebeuren en met respect voor het dier.
Correct en zorgvuldig werken is nodig voor het dier, maar ook voor de kwaliteit van het 
vlees. Immers: een dier met weinig stress bij het slachten levert de beste vleeskwaliteit.

Sinds 1974 is Europese wetgeving aangenomen om dieren te beschermen en hun welzijn 
te waarborgen bij het fokken, vervoeren en slachten. De Nederlandse vleesindustrie laat 
al tientallen jaren onderzoeken wat de beste methode is van verdoven vóór een dier 
wordt geslacht. De tot nu toe gehanteerde verdovingsmethodes hebben voor- en 
nadelen.

Het slachtproces gebeurt in twee stappen. Eerst wordt een dier buiten bewustzijn 
gebracht. Direct aansluitend wordt een snee aangebracht in de halsslagader. Het bloed 
verlaat het lichaam en leidt dan direct tot een pijnloze dood.

1. Gebeurt ook in Vlaanderen onderzoek naar de beste verdovings- en 
dodingsmethoden? Zo ja, welk? Wat zijn de resultaten?

2. Kan de minister een overzicht geven van de Vlaamse slachthuizen en hun 
verdovingsmethode voor het slachten?
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Het verdoofd slachten van dieren valt onder de bevoegdheid van mijn collega Ben Weyts, 
Vlaams minister van Mobiliteit, Openbare Werken, Vlaamse Rand, Toerisme en 
Dierenwelzijn.


